
Memo
Aan
commissie Maatschappij en Welzijn

Onderwerp
Villa Franca

Geachte commissieleden,

Inleiding
Op 18 oktober heeft mevr. Keulen namens de fractie Ouderen Partij Heerlen 
artikel 33a vragen gesteld over het besluit van Adelante om locatie Villa 
Franca te sluiten. Tijdens de raadsvergadering hebben wij de vragen 
mondeling beantwoord. Vervolgens heeft de raad gevraagd het voorgenomen 
besluit van Adelante om locatie Villa Franca te sluiten te agenderen voor deze 
commissie. Hieronder de stand van zaken.

Reden van sluiting
Op vrijdag 14 oktober 2022 zijn wij formeel op de hoogte gebracht door 
Adelante. Adelante kiest ervoor om de locatie Villa Franca te sluiten. Ze 
geven aan dat deze locatie vanwege haar kleinschaligheid niet rendabel te 
maken is. De voorziening is volgens Adelante al jaren een verliesgevende 
voorziening. Een andere reden waarom Adelante locatie Villa Franca sluit is 
dat de cliënten van Villa Franca volgens Adelante niet tot de kerndoelgroep 
behoort. Dit zou onder andere als gevolg hebben dat het personeel van Villa 
Franca moeilijker uitgewisseld kan worden met andere voorzieningen 
waardoor bij ziekte of verlof vervanging moeilijk te organiseren is.

Stand van zaken
Op basis van gemeentelijke financiering verblijven er vijf jongvolwassenen 
(18+) met een Beschermd wonen indicatie. JENS en HSB! hebben beide 1 
client die gebruik maken van de logeerfaciliteiten. Naast deze gemeentelijke 
cliënten zijn er nog 4 Wlz cliënten die langdurig verblijven en 2 Wlz cliënten 
die gebruik maken van de logeerfaciliteiten. Voor deze cliënten is het 
Zorgkantoor verantwoordelijk. 
Vanuit Adelante zijn nu individuele gesprekken gestart om per client een 
oplossing te vinden. Zij doen dit uiteraard met alle betrokkenen (bv ouders), 
opdrachtgevers, gemeente en zorgveld. Er wordt bewust geen einddatum 
gecommuniceerd omdat de organisatie alle betrokkenen de tijd wil geven om 
een geschikte oplossing te vinden.

Vervolgvragen vragenuur
Na de beantwoording van de vragen zijn nog enkele vervolgvragen gesteld. 
De strekking van deze vragen waren:
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- Is er sprake van concurrentie tussen de voorzieningen waardoor Villa 
Franca minder cliënten heeft (bv opening Kloosterhuis)?

o Volgens Adelante is dit geen reden om Villa Franca te sluiten. 
Er is voldoende vraag voor het aanbod van Villa Franca.

- Is het mogelijk dat Villa Franca open kan blijven?
o Adelante staat open voor overnamekandidaten. Er zijn 

gesprekken geweest met mogelijke kandidaten, maar tot op 
heden zonder succes. De optie dat Adelante zelf toch haar 
besluit terugdraait is uitgesloten.

- Moeten we vrezen voor sluiting van andere kleinschalige 
voorzieningen?

o Zowel wij als het Zorgkantoor hebben daar geen concrete 
signalen over binnen gekregen.

- Is er sprake van zorgplicht en wat betekent dat voor de rol van 
Adelante?

o Voor de Beschermd Wonen zorg is er geen sprake van 
zorgplicht zoals deze binnen de zorgverzekeringswet en Wlz 
geldt. Wij hebben uiteraard wel de taak als gemeente om 
ervoor te zorgen dat binnen de Wmo onze burgers de zorg 
krijgen die ze nodig hebben wanneer het op eigen kracht niet 
lukt. De zorgplicht binnen de Wlz betekent concreet dat door 
Adelante voor de huidige cliënten gezocht moet worden naar 
een passend alternatief. Dit kan een andere locatie of andere 
zorgaanbieder zijn, maar bijvoorbeeld ook een overname 
door een andere partij van de desbetreffende locatie. 
Adelante heeft gezegd de andere cliënten op eenzelfde 
manier zullen bijstaan met het vinden van een passend 
alternatief.

Conclusie
Adelante kiest ervoor om Villa Franca te sluiten met name vanwege 
bedrijfseconomische redenen, maar ook vanwege inhoudelijke redenen. 
Adelante heeft toegezegd zich maximaal in te spannen een passende 
oplossing te vinden voor de cliënten die nu (kortdurend) verblijven binnen de 
voorziening Villa Franca. We zullen de voortgang monitoren en blijven in 
gesprek met Adelante om in gezamenlijkheid inclusief Zorgkantoor een 
passende oplossing te vinden voor de cliënten die nu (kortdurend) verblijven 
binnen de voorziening Villa Franca. 

Hoogachtend,
burgemeester en wethouders van Heerlen,
namens dezen, 
wethouder voor Jeugd en Armoedebestrijding, Welzijn en Zorg
P.M.A. van Zutphen
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